
Dopisnik mora snov poznati
Dopisnica, ki je v naš list pisala o

zgodovini naših krajev, piedvsem
Most, je 23-letna Alenka Lobnik.
Motda je bila zanjo ta tema ena naj-
hujših, saj je morala prebrskati kupe
gradiva, da je dobila vsaj delček ti-

stega, kar je hotela; a po njenem za-
trjevanju ji je ostalo še veliko nedo-
taknjenega in neizkoriščenega. Pted-
vsem zaradi pomanjkanja časa in
virov je ostala praznina na vaseh, saj
te kraje do danes ni nihče podrob-
neje obdelal - razen novejše dobe.

Po njenem pripovedovanju pa ji
bo tudi to koristilo, saj bo morala
kot bodoča novinarka ali profeso-
rica pregledati marsikatefi arhiv,
maisikatero gradivo. Vpisana je
namreč na fakulteti za književnost
in na fakulteti za politične vede in
novinaistvo.

V svojem pisanju se je dotaknila
tudi nekateiih kulturnih tem in te ji
- kot kaže, najbolj •ležijo.

,,Zakaj vam najbolj ugaja pisanje
o kulturi? "

,,Ne vem, če bi lahko rekla, da mi
leži samo to, toda zdaj se mi zdi, da
sem na tem področju najbolj doma
in zato mi gre to pisanje najbolj od
rok."

,,Torej boste pisali tudi o čem
drugem? "

,,Seveda bom, toda moje naoelo
je, da moram biti o tistem, o čemer.
mislim pisati, najprej sama dovolj
poučena, da sem sposobna kiitično
in realno pisati."

,,ln katere teme naše občine se
vam zde najtežje? "

,,Vsekakor s podiočja kmetijstva.
Pii tem mislim na probleme nacio-
nalizacije, aiondacije ipd. Potem pa
je to podiočje nasploh zelo občut-
ljivo, ker so tu razni interesi pa tudi
težave, za kateie je kiivo tako ne-
poznavanje predpisov kot tudi iz-
koriščanje nepoznavanja predpisov.
Na to podrocje se zaiadi premajh-
nega znanja ne morem podati, kljub
temu, da bi se z malo nuje lahko, saj
poznam kmetovo življenje, ker sem
večino počitnic pieživela nakmetih
pri stari mami."

,,Vi ste naia stalna dopisnica in
zanima me, kdaj ste prvič napisali
besede, ki so šle v tisk? "

,,Te^a pa je že precej let, morda
šest alj sedem, in to celo v Naši
skupnosti."

,,Pa potem, ste kaj pridno pi-
saU? "

,,Dolgo časa ne, kljub temu, da
mi je pisanje vedno ležalo. Po naiavi
sem precej romantična in zato uži-
vatn, če lahko tisto, kar mislim, pre-
lijem na papir. Zato sem ponovno
začela pisati in zavoljo tega sem se
vpisala na fakulteto za novinarstvo."


